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AANWEZIGEN 
 

Ouderraad:  
Jill, Stefano, Marlies, Jasper, Steven, Nick, Shana B, Shari, Virginie, Ruth, Nele, 
Camellia, Ruben, Kurt, Charisca, Eveline, Grietje, Hans, Eveline 
 
Afgevaardigden School: 

Juf Ruth, juf Sofie, Kathy, Eline, Tom 

 

Ook deel uitmaken van de Ouderraad of wens je sporadisch bij activiteiten een 

handje toe te steken? Neem dan zeker contact op via 

ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
AGENDAPUNTEN  

Welkom op de eerste ouderraad van het jaar, vooral ook de nieuwe ouders die zich 
willen engageren. Voor de nieuwe leden is in bijlage de financiële werking van de 
ouderraad toegevoegd.  

1. Verslag schoolwerking door afgevaardigde school  
 
Schoolactiviteiten:  
Het schooljaar is gestart met enkele leuke activiteiten in de kleuterschool (‘t 
Moleke, een talentendag,..). Op de achtergrond wordt er gewerkt aan het 
kleutervolgsysteem en de krachtige leeromgeving. Op de pedagogische 
studiedag werkte het kleuterteam rond de krachtige leeromgeving en volgden 
ze in de namiddag samen met de lagere school een inleefsessie over autisme. 
Ook in de lagere school hebben er al enkele leuke activiteiten plaatsgevonden 
(Lier, Atomium, scholenveldloop, Toneel,..). Op de pedagogische studiedag 
volgden ze in de voormiddag twee muzische workshops rond dans en drama 
  
Koffie aan de schoolpoort:  
 
De school wordt ondersteund door de gemeente in een project die de 
verbinding met ouders wenst uit te diepen. Op 25 Okt zal de school (olv Tine) 
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in samenwerkingen met de ouderraad, ’s morgens koffie aan de schoolpoort 
(Mechelsesteenweg) aanbieden. Kwinten en Stefano gaven hun interesse aan 
om dit mee te ondersteunen. Vrijwilligers van de ouderraad mogen zich nog 
steeds melden bij Kwinten.  
In de Hinxelaar vindt dit plaats op 06/11, in de Tuimeling op 13/11, telkens 
van 8u tot 9u. 
 
Schoolfeest:  
Het schoolfeest zal doorgaan op 21 Juni 2025.  
 
Bouwperikelen:  

  
Kerstmis is nog steeds de deadline voor einde werken op de 
Mechelsesteenweg.  
De 1e dag van de Herfstvakantie beginnen de werken aan de speelplaats 
Hinxelaar (afwerking voorzien Kerstmis).  
 

2. Activiteiten ouderraad 
 
Er is een voorstel uitgewerkt met de verdeling van de leden van de ouderraad 
over de verschillende werkgroepen. Deze bevindt zich onderaan dit verslag. We 
vragen aan de leden om deze lijst na te kijken en hun akkoord of hun 
opmerkingen door te geven aan Ruben, Kwinten en Johan vóór 27 
Oktober.  
 

Halloweenparty:  

• Gaat door op 8 November   
• De flyer is bijna klaar om afgeprint en uitgedeeld te worden.  
• Het concept blijft min of meer hetzelfde als vorig jaar. Er wordt terug gewerkt 

met inschrijvingen voor de spaghetti (vegetarisch en bolognaise), aanwezigen 
worden gevraagd verkleed komen, er zullen knutseltafels zijn voor de 
kinderen en een kidsparty. 

• Dit jaar zullen iets meer porties spaghetti worden voorzien in vergelijking met 
vorig jaar en gebruik gemaakt worden van de gang in de nieuwe bouw. Er zal 
ook met eetshiften van 30 min gewerkt worden.  

• Er wordt bekeken of de bolognaisesaus ook halal kan worden aangeboden 
(update sinds vergadering: er is beslist dat halal vlees zal worden voorzien 
voor de bolognaisesaus) 

• De werklijst wordt doorgegeven en zal nog worden doorgestuurd naar de lijst 
met helpende handen.   

Andere acties:  
 
• Dit jaar zullen we weer de kidsdisco organiseren ism Blaasveld fietst: 25 

April 
• Daarnaast hebben we uiteraard de catering van het schoolfeest: 21 juni 
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• Enkele sessies rond veilig online  
• De school zal de Winderwonderbar weer uitbaten op donderdag 19 

December. De ouderraad zal dit mee ondersteunen.  
• De school zal waarschijnlijk dit jaar opnieuw geschenkpapier te koop 

aanbieden in de kerstperiode (te bevestigen door de werkgroep van de 
leerkrachten). De ouderraad kiest ervoor om niet opnieuw de 
wijn/cava/fruitsap verkoop te koppelen, maar denkt na over een 
alternatieve activiteit in de periode Januari/Februari. Ideeën zijn:  

o Lichtjestocht: hiervan bestaat een draaiboek van de school; werd 
meestal georganiseerd op lichtmis (2 Februari) 

o Intekenen op bestaande verkoopacties van Trooper (koekjes, 
chocolade, pannenkoeken,….) 

o Te beslissen komende ouderraad vergadering 
 

3. Thema van de dag: Verkeer 
 

Bezorgdheid rond de verkeersveiligheid aan de school voor de kinderen is een 
oud probleem van zowel de school als de ouders. In de archieven worden 
gemakkelijk documenten teruggevonden van gelijkaardige verkeersproblemen die 
teruggaan tot 2010.  
 
Het grootste probleem is dat ouders hun kinderen met de auto tot aan de 
klasdeur willen brengen. In elke vestiging creëert dit zijn eigen specifieke 
problemen. Er werden in het verleden reeds gepraat met de gemeente om 
enkele structurele problemen aan te pakken en gevraagd naar ondersteuning op 
het toezien van het naleven van de verkeerscode, met wisselend succes.  
 
Kurt vanuit de ouderraad engageert zich om de verkeersveiligheid opnieuw hoog 
op de agenda te plaatsen. Zijn voorstel voor een concreet actieplan:  

• Het in kaart brengen van de problemen per vestiging 
• Met de gemeente praten over aanpassingen aan de infrastructuur en het 

afdwingen van de verkeersregels 
• Ouder sensibiliseren met ludieke acties die vertrekken vanuit de 

bezorgdheid voor de veiligheid van de kinderen. Bv. door ouders aan de 
schoolpoort overtreders te laten aanspreken, St Joris boetes laten uitdelen 
door ouders (eventueel met QR-code naar website school waar staat hoe 
veilig je kind ophalen van en afzetten aan school),.. 

 
Aangezien de ouderraad zich opnieuw engageert om de kinderen veilig te laten 
oversteken aan de schoolpoort gedurende de donkere periode, wordt er gepolst 
of de geïnteresseerde ouders een opleiding tot gemachtigde opzichter kunnen 
volgen. De ouderraad bekijkt in samenspraak met de school op welke plaats de 
ouders zich het meest nuttig kunnen maken, bv. zebrapad aan de Ten 
Bergstraat.  
 
Het zou nuttig zijn dat er op de website van de school informatie wordt gegeven 
hoe ouders de kinderen op elke vestiging veilig naar school kunnen brengen en 
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ophalen. Deze info zou best ook elk jaar opnieuw bv. gedurende de info-avond 
aangehaald moeten worden naar ouders toe. Om de taalbarrière zo klein 
mogelijk te houden, wordt er aangeraden om zo veel mogelijk met 
pictogrammen, plannetjes en dergelijke te werken.  
 
De schoolafgevaardigden melden dat ouders, sinds vorig jaar, mogen gebruik 
maken van de parking van Willy’s Moustache tijdens de schooluren. Deze 
mogelijkheid wordt weinig gebruikt. De school mag hier niet té veel reclame rond 
maken, aangezien er vrees is voor misbruik buiten de schooluren. Ouders die 
weten dat ze er mogen parkeren vinden het onduidelijk, aangezien aan de poort 
waar ze mogen inrijden (kant van Delhaize) een groot eenrichtingsverbodsbord 
staat.  
 
Er werd een ballonnetje opgelaten om de 6e jaars in te schakelen ’s morgens op 
de kiss&ride om kinderen te helpen uitstappen en veilig naar school te brengen.  
 
De schoolafgevaardigden beloven een standbeeld voor Kurt, indien de 
verkeersproblematiek is opgelost tegen Kerstmis.  
 

4. School in de media  
 

Bij het begin van het schooljaar waren er 2 items in de media over de school, die 
de ouderraad onder de aandacht wil brengen.  

 
1. Toiletgebruik op school:  

Onderzoek toont aan dat kinderen niet op school naar toilet durven gaan, oa 
door slechte hygiënische infrastructuur, wat kan leiden tot heel wat 
gezondheidsproblematiek bij de kinderen. Specialisten raden aan dat kinderen 
ten alle tijden naar het toilet moeten kunnen gaan. 

De schoolafgevaardigden zijn er zich van bewust dat het sanitair op school 
zich niet in de beste conditie bevindt momenteel. In de plannen op de 
Mechelsesteenweg is er voorzien dat er een gelijkaardige nieuwe blok sanitair 
wordt aangebouwd aan de bestaande blok sanitair. Door budgettaire redenen 
is het niet geweten wanneer dit zou kunnen worden uitgevoerd.  

Ook voor de kleuters is er aangevraagd om het sanitair te mogen vernieuwen, 
maar is het onzeker wanneer dit zou kunnen worden uitgevoerd.  

De kleuters mogen ten alle tijden naar toilet. In de lagere school wordt er het 
liefst tijdens de speeltijden naar het toilet gegaan. Tijdens de lestijden van de 
lagere school wordt er gekeken naar het kind om toe te laten of ze naar het 
toilet kunnen om misbruik tegen te gaan.  

Momenteel worden toiletten 3x per week gepoetst via een poetsfirma. Het 
opdrijven van de poetsfrequentie wordt minder opportuun ingeschat dan het 
sensibiliseren van de kinderen om het toilet in een staat achter te laten zoals 
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ze die zelf willen aantreffen. De school bekijkt hoe ze de kinderen hierrond 
kunnen sensibiliseren, bv. met lessen, een ‘speelplaatspolitie’ beurtrol van de 
leerlingen zelf,… 

De school heeft reeds beslist begin dit werkjaar om grote zeepdispensers te 
installeren in de toiletten om de kans op afwezigheid van zeep te verkleinen.   

2. Teamgenoten kiezen in de turnles:  

Het tweede artikel haalt aan dat het laten kiezen door leerlingen van 
teamgenoten bv. in de turnles schadelijk kan zijn voor het mentaal 
welbevinden van leerlingen, aangezien vaak dezelfde leerlingen als laatst 
worden gekozen.  

5. Koekmoment kleuters 

Er was wat onduidelijkheid voor de ouders over de afschaffing van het koekmoment 
voor de kleuters.  

Kathy verduidelijkt dat dit een experiment was dat kadert binnen de wens van de 
school om de lestijd zoveel mogelijk te optimaliseren voor de kleuters. Het 
koekmoment was zo’n moment waar effectieve lestijd werd verloren voor kleuters 
die op dat moment geen honger of zin hadden in een koek.  

De kleuterschool gaat in enkele experimenten na welk scenario het beste werkt. De 
3 scenario’s die worden bestudeerd zijn: alle kinderen verplicht koekmoment, geen 
koekmoment, restaurantje (de kinderen die zin hebben in een koek eten hun koek, 
de anderen blijven doorgaan met de spelactiviteit). Na elk experiment wordt 
feedback gevraagd aan leerkrachten en ouders. 

In September liep het experiment zonder koekmoment (met de mogelijkheid om de 
koek op te eten in de opvang). In oktober loopt een nieuw experiment met het 
restaurantje.  

De communicatie rond de veranderingen van het koekmoment blijkt niet altijd te zijn 
toegekomen bij elke ouder. Er worden nog steeds emails niet gezien door spam-
problemen. De school oppert het idee om via de IT ouders te informeren over hoe 
de domeinnaam van de schoolcommunicatie uit de spam te houden. Het thema zal 
nog breder besproken worden in de ouderraadvergadering met als thema 
communicatie.  

 

De planning van de volgende Ouderraden en thema’s:  

• Dinsdag 26 november: Vergadering Ouderraad: thema Zorgopvolging en 
overgangen tussen schooljaren  
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• Donderdag 6 februari: Vergadering Ouderraad: thema Communicatie (onder 
voorbehoud) 

• Maandag 28 april: Vergadering Ouderraad  
• Dinsdag 17 juni: Vergadering Ouderraad  

 

Verdeling leden over de werkgroepen 
 

• Veilig online: Els 

  

• Communicatie: Ruben, Kwinten, Shana B, Shana DD, Shari 

  

• Verkeer: Kurt, Ruth, Shana DD 

  

• Halloween: Esther, Stefano, Hans, Ruth, Virginie, (Patty) 

  

• Blaasveld Fietst / Kids Disco 25 april: Marlies, Nele, Stefano, Steven, 

Charisca 

  

• Schoolfeest 21 juni: Ruben, Kaat, Jill, Johan, Camellia, Kwinten 

  

• Fundraising: Eveline, Nick, Jasper, Johan 

  

• Whatsappgroepen per jaar of klas en jaarverantwoordelijke:  

Virginie, Els 

  

• Koffie aan de poort: Kwinten 

 

• Foto’s online / GDPR: Kwinten, Ruben 

 

Graag nog aansluiten bij een andere / bijkomende groep? 

Geef gerust je voorkeur door op ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
 


